
PROTOKOLNr IV/2019

z sesji Rady Gminy Kaczory
odbytej w dniu 28 lutego 2019 r.

w Gminnym Osrodku Kultury w Kaczorach

W obradach uczestniczvli:

1) Wojt Gminy Kaczory - Brunon Wolski
2) Skarbnik Gminy - Agnieszka Grabarska
3) Sekretarz Gminy - Gizela Durecka
4) Dyrektor Gmirmego Zespohi Oswiaty - Zdzislawa K^pczynska
5) Radca Prawny - Danuta Boniowska
6) Radni Rady Gminy - wg listy obecnosci
7) Sottysi - wg listy obecnosci
8) Zaproszeni goscie - wg listy obecnosci.

Radni nieobecni: Dariusz Krupa

ad. pkt 1 / Sprawy porz^dkowe.

Obrady czwartej sesji Rady Gminy Kaczory otworzyl oraz im przewodzil Pan Stefan
Kowal - Przewodniczqcy Rady Gminy Kaczory. Obrady rozpocz?ty si§ o godz. 12°° w sail
Gmirmego Osrodka Kultury w Kaczorach.

Po powitaniu radnych i gosci, Przewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory stwierdzil, ze na
podstawie listy obecnosci w posiedzeniu uczestniczylo 14 radnych, co wobec ustawowego
skladu Rady wynosz^cego 15 osob stanowilo quorum pozwalajqce na podejmowanie
prawomocnych uchwal — listy obecnosci radnych oraz pozostalych osob stanowiq zalqczniki
nr 1-2 do niniejszego protokolu.

Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze protokot z trzeciej sesji z dnia 28
grudnia 2018 r. wylozony jest do wglqdu w trakcie sesji. Jezeli do kohca obrad nie zostanq
zgloszone przez radnych uwagi wobec jego tresci, to uwazac bqdzie, ze protokol zostal przez
Rad? przyj^ty.

Do konca obrad radni nie wniesli zastrzezeh i uwag do tresci w/w protokolu. Zgodnie
z wczesniejszq zapowiedziq uznano, ze protokol zostal przez Rad? Gminy przyj?ty bez
poprawek.

Porzqdek III sesii:

1. Sprawy porzqdkowe.
2. Sprawozdanie nt. dzialalnosci w minionym okresie:

- przewodniczqcych komisji,

- Wojta.

3. Sprawozdanie z wysokosci srednich wynagrodzen nauczycieli na poszczegolnych
stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez jednostk? samorzqdu
terytorialnego.

4. Podjqcie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na 2019 r.
5. Podj^cie uchwaly w sprawie srodkow stanowiqcych fundusz solecki.



6. Podj?cie uchwaly w sprawie poboru podatkow w drodze inkasa, wyznaczenia
inkasentow oraz wynagrodzenia za inkaso.

7. Podj^cie uchwaly w sprawie przyst^pienia do sporzq.dzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego wsi Kaczory - rejon centrum.

8. Podj^cie uchwaly w sprawie przyst^pienia do sporz^dzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego wsi Smilowo - dzialki nr 347 i 348.

9. Podj?cie uchwaly uchylaj^cej uchwal? w sprawie zawarcia porozumienia
mi^dzygminnego dotycz^cego przekazania Gminie Pila zadania publicznego w
zakresie zapobiegania bezdomnosci zwierz^t i zapewnienia opieki bezdomnym
zwierz?tom oraz ich wylapywania.

10. Podj^cie uchwaly w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania sciekow
na terenie Gminy Kaczory.

11.Podj?cie uchwaly w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet i zwrotu kosztow
podrozy sluzbowej sohysom.

12. Podj^cie uchwal w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji:
a) Rolnictwa i Ochrony Srodowiska,
b) Rozwoju Gospodarczego, Praworz^dnosci i Budzetu,
c) Zdrowia, Oswiaty, Kultury i Sportu.

13. Interpelacje i zapytania radnych.
14. Wolne wnioski i informacje.
15. Odpowiedzi na zapytania i wnioski.
16. Zakonczenie.

Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze zgodnie z art. 20 ust. la ustawy z dnia
8 marca 1990 r. o samorz^dzie gminnym Rada Gminy Kaczory moze wprowadzic zmiany
w porz^dku sesji bezwzgl^dn^ wi^kszosci^ glos6w ustawowego skladu rady.

Rada Gminy Kaczory nie wprowadzila zmian w porz^dku IV sesji Rady Gminy Kaczory.

ad. pkt 2 / Sprawozdania nt. dziatalnosci w minionym okresie.

Radny Henryk Kalka — Przewodnicz^cy Komisji Rewizyjnej - poinformowal, ze
w minionym okresie Komisja Rewizyjna odbyla jedno wspolne posiedzenie z Komisji
Rolnictwa i Ochrony Srodowiska. Przedstawione projekty uchwal, b^d^ce przedmiotem sesji
zostaly zaopiniowane pozytywnie przez radnych Komisji. Podczas omawiania kwestii
dotycz^cej zagospodarowania przestrzennego wsi Kaczory - rejon centrum oraz odnosnie
bezdonmych zwierz^t radni mieli dodatkowe pytania, z ktorymi w sposob bardzo
kompetentny poradzili sobie pracownicy urz^du. Temat zagospodarowania folii uzywanej do
robienia kiszonek przez rolnikdw rowniez wywolal dyskusj? pomi^dzy radnymi. W chwili
obecnej kwestia ta jest otwarta, a Komisji Rolnictwa
i Ochrony Srodowiska zaplanowala zgl^bienie tego tematu w dalszej cz^sci roku podczas
jednego ze swoich posiedzen. Radny poruszyl takze kwesti? wyboru sohysow
poszczegolnych wsi, w ktorej brali udzial radni.

Radny Grzegorz Puchala - Przewodnicz^cy Komisji Rozwoju Gospodarczego,
Praworz^dnosci i Budzetu - zaznaczyl, ze komisja, ktorej jest przewodniczq-cym odbyla
wspolne posiedzenie z Komisja Zdrowia, Oswiaty, Kultury i Sportu. Po szczegolowej analizie
materialow na dzisiejsz^ sesj? radni przeprowadzili dyskusj^ odnosnie funduszu soleckiego.
Wszystkie przedstawione uchwaly zostaly zaopiniowane przez radnych pozytywnie.



Pan Brunon Wolski - Wojt Gminy Kaczoiy na wst?pie przedstawionej informacji
zaznaczyl, ze nie b?dzie ustosunkowywal si? do tematow b^d^cych przedmiotem sesji,
poniewaz zostaiy one w sposob szczegoiowy omowione podczas posiedzen komisji. Niemniej
nawi^zal po krotce do planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kaczory dodaj^c, ze
wnioskow^a przez radnych budowa ronda na ul. Topolowej i Dziembowskiej nie wymaga
rozszerzenia planu. Plan zagospodarowania przestrzennego wsi Kaczory zostanie jednak
rozszerzony, bo bye moze zajdzie koniecznosc wprowadzenia w tym miejscu innych
rozwi^zan drogowych. Wlodarz wskazal, ze w przyszlosci b?dzie nalezalo zastanowic si? nad
wprowadzemem modyfikacji skrzyzowania w Morzewie oraz w Kaczorach na skrzyzowaniu
ulic: Chodzieskiej, Rzadkowskiej i Dziembowskiej.

W dalszej cz?sci wypowiedzi Pan Brunon Wolski - Wojt Gminy Kaczoiy przypomnial, ze
prowadzone byly rozmowy odnosnie zapewnienia opieki bezdomnym zwierz?tom
w schronisku w Pile. Jednak pojawila si? korzystniejsza oferta z innej placowki. Poprzez
podj?cie na dzisiejszej sesji uchwaly uchylaj^cej uchwal? w sprawie zawarcia porozumienia
mi?dzygminnego dotyczqeego przekazania Gminie Pila zadania publicznego w zakresie

^  zapobiegania bezdomnosci zwierz^t i zapewnienia opieki bezdomnym zwierz?tom oraz ich
wylapywama, b?dzie mozliwe zawarcie umowy z placowk^ w Golanczy na korzystnieiszvch
warunkach.

Kontynuuj^c wypowiedz. Pan Wojt nawi^zal do spotkan podsumowuj^cych prac? w 2018 r.,
ktore odbyly si? w ostatnim czasie w roznych miejscowosciach gminy. Podzi?kowal soltysom
za organizacj? spotkan noworocznych, integruj^cych mieszkancow wsi i wyrazil nadziej? na
dalsz4 kontynuacj? tej tradycji. Odniosl si? rowniez do zebran wiejskich oraz zebran
podsumowuj^cych prac? Policji i jednostek Ochotniczych Strazy Pozamych. Nowo
wybranym soltysom pogratulowal spolecznego zaufania i zyczyl owocnej wspolpracy
w nowej kadencji.

W dalszej kolejnosci podzi?kowal strazakom dzialaj^cym w jednostkach OSP na terenie
gminy za ich poswi?cenie oraz wykonywan^ prac?. Slowa podzi?kowania skierowal rowniez
pod adresem Policji za wspotprac? ze wszystkimi jednostkami i organizacjami dzialaj^cymi
na terenie naszej gminy. Skladaj^c podzi?kowania funkcjonariuszom Policji wlodarz gminy
podkreslil, ze bezpieczenstwo w gminie Kaczory jest zachowane na bardzo wysokim
poziomie.

Nawi^uj^c do zadah inwestycyjnych, ktore b?d4 realizowane w 2019 r. Pan Wojt
pomformowal o ogloszeniu przetargu na budow? ul. Gomej w Smilowie. W przygotowanlu s^
kolejne mwestycje zwi^zane z przebudow^ drog w Jeziorkach i w Kaczorach. Miejscowy
samorz^d jest takze przygotowany do zlozenia wniosku o dofinansowanie na budow? drosi
Smilowo- Brodna.

Kohcz^c wypowiedz, wlodarz gminy nadmienil o zmianach organizacyjnych, ktore nastapia
w najbhzszym czasie w Urz?dzie Gminy. W zwi^zku z planowanym ogloszeniem naboru na
stanowsko urz?dnicze, zach?cil do skladania ofert. Na zakohczenie odniosl si? takze do
kweshi fob po kiszonce, wyrazaj^c nadziej?, ze problem ten w najblizszym czasie zostanie
rozwi^zany.



ad. pkt 3/ Sprawozdanie zbiorcze z realizacji wysokosci srednich
wynagrodzen nauczycieli na poszczegolnych stopniach awansu zawodowego
w szkotach i placowkach prowadzonych przez jednostkf samorz^du
terytorialnego.

Pani Zdzistawa Kfpczynska - Dyrektor Gminnego Zespolu Oswiaty przedstawila
sprawozdanie zbiorcze z realizacji wysokosci srednich wynagrodzen nauczycieli na
poszczegolnych stopniach awansu zawodowego w szkolach i placowkach prowadzonych
przez jednostk? samorz^du terytorialnego (sprawozdanie stanowi zalqcznik nr 3 do
niniejszego protokolu)

Pvtania i uwaei: Nie zgloszono.

ad. pkt 4/ Podjfcie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na
2019 r.

Pani Agnieszka Grabarska Skarbnik Gminy przedstawila projekt uchwaly w sprawie
zmiany uchwaly budzetowej na 2019 r.

Pvtania i uwaei: Nie zgloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podjfla uchwal?
Nr IV/28/2019 Rady Gminy Kaczory z dnia 18 lutego 2019 r. w sprawie zmiany uchwaly
budzetowej na 2019 r. (uchwala wraz z zalqcznikami oraz imiennym wykazem gtosowania
stanowiq zaiqczniki nr 4,5 do niniejszego protokolu).

ad. pkt 5/ Podjfcie uchwaly w sprawie srodkow stanowi^cych fundusz
sotecki.

Pan Ryszard Grzelak - Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory przedstawil projekt
uchwaly w sprawie niewyrazenia zgody na wyodr^bnienie srodkow stanowi^cych fundusz
solecki.

Pvtania i uwaei: Nie zgloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podj^la uchwaly
Nr rV/29/2019 Rady Gminy Kaczory z dnia 18 lutego 2019 r. w sprawie niewyrazenia zgody
na wyodr^bnienie w budzecie srodkow stanowi^cych fundusz solecki {uchwala wraz
z zalqcznikami oraz imiennym wykazem glosowania stanowiq zaiqczniki nr 6,7 do niniejszego
protokolu).

Ad. pkt. 6/ Podjf cie uchwaly w sprawie poboru podatkow w drodze inkasa,
wyznaczenia inkasentow oraz wynagrodzenia za inkaso.

Pan Kazimierz Zalachowski - Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory odczytal
projekt uchwaly w sprawie poboru podatkow w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentow oraz
wynagrodzenia za inkaso.



Pvtania i uwaei: Nie zetoszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednogloi§iiie podj^la uchwal?
Nr rV/30/2019 Rady Gminy Kaczory z dnia 18 lutego 2019 r. w sprawie poboru podatkow
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentow oraz wynagrodzenia za inkaso (uchwata wraz
z zatqcznikami oraz imiennym wykazem glosowania stanowiq zalqczniki nr 8, 9 do
niniejszego protokolu).

Ad. pkt. 7/ Podj^cie uchwaly w sprawie przyst^pienia do sporz^dzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kaczory - rejon
centrum.

Pan Stefan Kowal - Przewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory odczytal projekt uchwaly
w sprawie przyst^pienia do sporz^dzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego wsi Kaczory - rejon centrum.

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podjfla uchwal?
Nr IV/31/2019 Rady Gminy Kaczory z dnia 18 lutego 2019 r. w sprawienie przyst^ienia do
sporz^dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kaczory - rejon
centrum {uchwala oraz imienny wykaz glosowania stanowiq zalqczniki nr 10,11 do
niniejszego protokolu).

Ad. pkt. 8/ Podj^cie uchwaly w sprawie przyst^pienia do sporz^dzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Smitowo -
dzialki nr 347 i 348.

Pan Kazimierz Zalachowski - Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory odczytal
projekt uchwaly w sprawie przyst^ienia do sporz^dzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego wsi Smitowo - dzialki nr 347 i 348.

Pvtania i uwaei: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podj^la uchwal?
Nr IV/32/2019 Rady Gminy Kaczory z dnia 18 lutego 2019 r. w sprawie przyst^pienia do
sporz^dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Smitowo - dzialki nr
347 i 348 {uchwala wraz z zalqcznikami oraz imienny wykaz glosowania stanowiq zalqczniki
nr 12,13 do niniejszego protokolu).

Przewodnicz^cy obrad oglosil 10 minutow^ przerw?.

Po przerwie wznowil obrady.



Ad. pkt. 9/ Podjfcie uchwaly uchylaj^cej uchwal? w sprawie zawarcia
porozumienia mi^dzygminnego dotycz^cego przekazania Gminie Piia
zadania publicznego w zakresie zapobiegania bezdomnosci zwierz^t
i zapewnienia opieki bezdomnym zwierzftom oraz ich wylapywania.

Pan Ryszard Grzelak - Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory odczytal projekt
uchwaly uchylaj^cej uchwal? w sprawie zawarcia porozumienia mi?dzygminnego
dotycz^cego przekazania Gminie Pita zadania publicznego w zakresie zapobiegania
bezdomnosci zwierz^t i zapewnienia opieki bezdomnym zwierz?tom oraz ich wylapywania.

Pvtania i uwaei: Nie zgloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednogtosnie podj^la uchwal?
Nr IV/33/2019 Rady Gminy Kaczory z dnia 18 lutego 2019 r. uchylaj^c^ uchwal? w sprawie
zawarcia porozumienia mi^dzygminnego dotycz^cego przekazania Gminie Pila zadama
publicznego w zakresie zapobiegania bezdomnosci zwierz^t i zapewnienia opieki bezdomnym
zwierz^tom oraz ich wylapywania {uchwala oraz imienny wykaz gtosowania stanowiq
zatqczniki nr 14,15 do niniejszego protokolu).

Ad. pkt. 10/ Podjfcie uchwaly w sprawie Regulaminu dostarczania wody
1 odprowadzania sciekow na terenie Gminy Kaczory

Pan Kazimierz Zalachowski - Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory odczytal
projekt uchwaly w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania sciekow na
terenie Gminy Kaczory.

Pvtania i uwaei: Nie zgloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu javmym jednogiosnle podj^la uchwal?
Nr IV/34/2019 Rady Gminy Kaczory z dnia 18 lutego 2019 r. w sprawie Regulaminu
dostarczania wody i odprowadzania sciekow na terenie Gminy Kaczory {uchwala oraz
imienny wykaz glosowania stanowiq zalqczniki nr 16,17 do niniejszego protokolu).

Ad. pkt. 11/ Podjfcie uchwaly w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet
i zwrotu kosztow podrozy sluzbowej soltysom.

Pan Kazimierz Zalachowski - Wiceprzewodniczqcy Rady Gminy Kaczory odczytal
projekt uchwaly w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet i zwrotu kosztow podrozy
sluzbowej soltysom.

Pvtania i uwaei: Nie zgloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednogtosnie podj^ta uchwal?
Nr IV/35/2019 Rady Gminy Kaczory z dnia 18 lutego 2019 r. w sprawie ustalenia zasad
przyznawania diet i zwrotu kosztow podro:^ sluzbowej soltysom (uchwala oraz imienny
wykaz glosowania stanowiq zalqczniki nr 18,19 do niniejszego protokolu).



Ad. pkt. 12/ Podjfcie uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu pracy
Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska, Komisji Rozwoju
Gospodarczego, Praworz^dnosci i Budzetu oraz Komisji Zdrowia, Oswiaty,
Kultury i Sportu.

Radny Jan Kieruj — Przewodnicz^cy Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska przedstawil
plan pracy Komisji na 2019 r.

Pan Ryszard Grzelak - Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy odczytal projekt uchwaly
w w/w sprawie.

Pvtania i uwagi: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podj^la uchwal?
Nr IV/36/2019 Rady Gminy Kaczory z dnia 18 lutego 2019 r. w sprawie zatwierdzenia planu
pracy Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska (uchwaia wraz zatqcznikiem oraz imienny
wykaz glosowania stanowiq zatqczniki nr 20, 21 do niniejszego protokolu).

Radny Grzegorz Puchata - Przewodnicz^cy Komisji Rozwoju Gospodarczego,
Praworz^dnosci i Budzetu przedstawil plan pracy Komisji na 2019 r.

Pan Kazimierz Zalachowski — Wiceprzewodnicz^cy Rady Gminy odczytal projekt
uchwaly w w/w sprawie.

Pvtania i uwagi: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podj^la uchwal?
Nr IV/37/2019 Rady Gminy Kaczory z dnia 18 lutego 2019 r. w sprawie zatwierdzenia planu
pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Praworz^dnosci i Budzetu {uchwaia wraz
zalqcznikiem oraz imienny wykaz glosowania stanowiq zalqczniki nr 22, 23 do niniejszego
protokolu).

Radny Jannsz Michaelis - Zast^pca Przewodnicz^cy Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu
przedstawil plan pracy Komisji na 2019 r.

Pan Stefan Kowal — Przewodniez^cy Rady Gminy odczytal projekt uchwaly w w/w
sprawie.

Pvtania i uwagi: Nie zeloszono.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych w glosowaniu jawnym jednoglosnie podj^ta uchwaly
Nr IV/38/2019 Rady Gminy Kaczory z dnia 18 lutego 2019 r. w sprawie zatwierdzenia planu
pracy Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu {uchwaia wraz zalqcznikiem oraz imienny wykaz
glosowania stanowiq zalqczniki nr 24,25 do niniejszego protokolu).

Ad. pkt. 13/ Interpelacje i zapytania radnych.

Nie zgloszono.



Ad. pkt. 14/ Wolne wnioski i informacje.

Radny Andrzej Rybinski - zglosil wniosek w sprawie rozwi^ania problemu smogu na ul.
Chodzieskiej oraz wyrownania drogi na ul. Gajowej w Kaczorach. Zwrocil uwag? na
wysokosc wynagrodzenia pracownikow oswiaty nieb^d^cych nauczycielami.

Pan Zenon Kin - Soltys Wsi Morzewo - apelowal o oznakowanie poziome drogi
z Krzewiny w kierunku Chodziezy (do mostu) oraz oznakowanie ulic w Morzewie
tabliczkami z numeracj^ „od - do" w celu rozwi^zania problemu dojazdu do posesji.

Fan Stefan Kowal - Przewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory - poinformowal, ze problem
dojazdu do poszczegolnych posesji moma rozwi^zac nadaj^c nazwy ulic. Decyzje
o wprowadzeniu nazw ulic powinny bye podj^te przez mieszkancow na zebraniach soleckich.

Pan Jan Robakowski — Soltys Wsi Dziembdwko — poinformowal, ze podj^ proby nadania
nazw ulic w swoim solectwie. Pocz^tkowo mieszkancy byli pozytywnie nastawieni do tego
pomyshi, jednak podczas glosowania nad kwesti^ nie wyrazili zgody na ten projekt ze
wzgl^du na trudnosc z wjnnian^ dokumentow. Zasugerowal podj^cie przez rad? gminy
uchwaly w tej sprawie i tym samym narzucenie mieszkancom nadanie nazw ulic.

Pan Kazimierz Zalachowski - Przewodnicz^cy Rady Gminy Kaczory — przyznal racj?
sohysowi wsi Morzewo odnosnie problemow z dotarciem do wla^ciwego domostwa. Dodal,
ze w niedziel? w kosciele parafialnym w Morzewie odbyla si§ uroczysta msza sw. z okazji
zakonczenia obchodow 100- lecia wybuchu powstania wielkopolskiego. Pomimo zaproszenia
ksi^dza proboszcza z Kaczor malo mieszkancow uczestniczylo w tym wydarzeniu. W ocenie
radnego uroczystosc byla bardzo dobrze zorganizowana i warto bylo w niej uczestniczyc.

Ad. pkt. 15/ Odpowiedzi na zapytania i wnioski.

Wojt Gminy Kaczory — nawi^zal do wypowiedzi radnego K. Zalachowskiego w sprawie
mszy sw. z okazji zakonczenia obchodow 100-lecia wybuchu powstania wielkopolskiego,
podkreslaj^c ze niska ffekwencja byla wynikiem braku komunikacji. Zaproponowal, aby
w przyszlosci zglaszac takie inicjatywy np. do pracownika Urz^du Gminy zajmuj^cego si?
promocj^ gminy, co umozliwi uj?cie danego wydarzenia na gminnych afiszach.

W kwestii smogu na ul. Chodzieskiej apelowal do radnych i mieszkancow o szybk^ reakcj?
w podobnych sytuacjach i niegodzenie si? na palenie w piecach niedozwolonymi materialami
przez osoby zamieszkuj^ce w najblizszym otoczeniu.

W odpowiedzi na wniosek radnego A. Rybihskiego w sprawie wyrownania drogi na ul.
Gajowej w Kaczorach Wojt Gminy Kaczory poinformowal, ze wiosn^ zostan^
uporz^dkowane drogi gnmtowe na terenie calej gminy.

Ustosunkowuj^c do si? wnioskow dotycz^cych oswietlenia wyjasnil, ze w pierwszej
kolejnosci wykonane zostanie oswietlenie przy drodze z Kaczor do Morzewa, w okolicy
Przychodni Lekarskiej w Kaczorach oraz w Zelgniewie przy drodze w kierunku Pily. Pan
Brunon Wolski — Wojt Gminy Kaczory podkreslil, ze gmina uzyskuje duze oszcz?dnosci
zwyl^czania oswietlenia w nocy. Dzi?ki tym oszcz?dnosci4 moze zainwestowac
w uzupelnienie oswietlenia.



Apelowal do soltysow i rad soleckich o ponowne przeprowadzenie rozmow z mieszkancami
w sprawie nadania nazw ulic w miejscowosciach. Podkreslil, ze miejscowy samorz^d nie
zamierza narzucac mieszkancom nazw ulic poprzez podj^cie uchwaly. Warto jednak nazwy
uhc wprowadzic, poniewaz ulice podnosz^ rang^ miejscowosci. W ramach wyjasnienia dedal,
ze w przypadku zmiany nazewnictwa ulic mieszkancy nie ponosz^ kosztow przy wymianie
dokumentow takich jak dowod osobisty czy prawo jazdy.

ad. pkt 16/ Zakonczenie.

Po wyczerpaniu porz^dku obrad Pan Stefan Kowal — Przewodnicz^cy Rady Gminy
zakonczyl o godz. 14'° czwart^ sesj? Rady Gminy Kaczory.
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